
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 28. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 57
Forslag til folketingsbeslutning om at genindføre registreringen af æresrelaterede sager.
Af Susie Jessen (DD) m.fl.

Spørgsmål 1
Kan ministeren bekræfte, at der kan findes statistik på æresrelaterede sager, men at der 
ikke systematisk holdes øje med og indberettes om omfanget af æresrelaterede sager? 
Er ministeren enig i, at der dermed ikke er en systematisk opfølgning på udviklingen i 
æresrelaterede sager?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Susie Jessen (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på susie.jessen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand
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